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Datum 29 juni 2016

Onderwerp Vitate wijken en dorpen

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Ja, raadsvoorstet Vitate Wijken en Dorpen,
tweede tranche vitatiteitsacties

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuittehouder Wethouder Schenk

Schriftelijke vraag

1. U spreekt over de kanteling van de gemeentetijke organisatie. Wat is er gebeurd met de
wijkmanagers, die het directe aanspreekpunt waren voor onze inwoners in de wijken en
dorpen?

2. ln 2015 heeft u aangegeven een onderzoek te doen naar de dienstvertening in de wijk. Wat zijn
de resuttaten van dit onderzoek. Kunt u ons de uitkomst van dit onderzoek doen toekomen? (zie
24-uursvragen uit 2015 over (sociate) wijkteams).

3. Kunt u eveneens de uitkomsten doen toekomen van het onderzoek hoe het voorliggend veld kan
worden versterkt? (zie eveneens 24-uursvragen uit 2015 over (sociate) wijkteams).

4. De STA-teams worden wellicht uitgebreid, wat is de stand van zaken en op welke wijze
investeert de gemeente hierin?

5. Hoe wordt door het Werkptein HvWB invutting gegeven aan de invulting van participatieptaatsen
in wijken en dorpen?

6. Kunt u ons het "Plan van aanpak Openluchttheater Vrouwenhof en omtiggend park" doen
toekomen?

7. De metamorfose van het tunneltje tussen de A- en D- bergen Totberg juichen we toe. Gaat u
deze actie nader uitrotlen naar meerdere 'Stadsmarkeringen' middets aanpak tunnels en
civiettechnische kunstwerken ats verfraaiing van onze gemeente?

8. Hoeveel getd is er nog beschikbaar vanuit de BR Vitate Wijken en Dorpen als de gemeenteraad
nu € 508.200,- beschikbaar stett?

Namens de PvdA-fractie

Michael Yap



Wij beantwoorden uw vragen als votgt:

1. U spreekt over de kanteting van de gemeentetijke organisatie. Wat is er gebeurd met de
wijkmanagers, die het directe aanspreekpunt waren voor onze inwoners in de wijken en
dorpen?

De kanteting betekent dat veel meer dan voorheen inhoudetijk verantwoordetijke
medewerkers in de netwerken in wijken en dorpen actief zijn. De uitwerking en
totstandkoming van de vitatiteitsacties uit de eerste en tweede tranche zijn hier een goed
voorbeeld van. De voormalige wijkmanagers brengen in diverse teams van de gemeente hun
kennis en ervaringen in om de kanteling concreet vorm te geven.

2. ln 2015 heeft u aangegeven een onderzoek te doen naar de dienstvertening in de wijk. Wat
zijn de resuttaten van dit onderzoek. Kunt u ons de uitkomst van dit onderzoek doen
toekomen? (zie 24-uursvragen uit 2015 over (sociate) wijkteams).

ln het raadsvoorstel Vitate Wijken en Dorpen dat in februari door uw raad is vastgestetd
hebben wij de betangrijkste aandachtspunten en conclusies opgenomen.

3. Kunt u eveneens de uitkomsten doen toekomen van het onderzoek hoe het voorliggend veld
kan worden versterkt? (zie eveneens 24-uursvragen uit 2015 over (sociate) wijkteams).

Hiervoor verwijzen wij u naar het onlangs door de raad vastgestetde raadsvoorstet
'Versterking voorliggend vetd'.

4. De STA-teams worden wetticht uitgebreid, wat is de stand van zaken en op wetke wijze
investeert de gemeente hierin?

Algemeen: Sta- team concept en sta team Roosendaal heeft wat tandelijke bekendheid
gekregen door tandetijk project van de brancheorganisatie Sociaal Werk (voorheen MO-
groep). Daar wordt binnenkort over gepubliceerd. Wordt gezien ats "spierbundet" in strijd
tegen armoede.

Een (nieuw) Sta-team kan (btijvend) succesvot zijn ats het zoveel mogetijk vanuit de
inwoners van de wijk zetf komt en met gemotiveerde vrijwittigers/ervaringsdeskundigen.
Het zoeken en vinden van vrijwittigers gebeurt op verschiltende manieren. Ook inwoners
met afstand tot de arbeidsmarkt worden hierbij betrokken. Vrijwittigers worden begeteid
en krijgen trainingen via het vrijwittigerscottege. Zie bijtage voor meer specifieke
informatie over de stand van zaken per team.

De gemeente investeert in de Sta-teams via een imputs vanuit de vitaliteitsacties (1e

tranche, zie eerder raadsbestuit Vitate Wijken en Dorpen) waarna verdere reguliere
investering plaatsvindt vanuit Programma 3.

5. Hoe wordt door het Werkplein HvWB invutting gegeven aan de invulting van
participatieptaatsen in wijken en dorpen?

Vanuit de missie van het Werkptein om "iedere werkzoekende een btijvende bijdrage te
laten leveren aan de maatschappij" wordt voor uitkeringsgerechtigden, die (vooratsnog)
niet bemiddelbaar en geen arbeidsmarktperspectief hebben, een ptaats gezocht waar deze
bijdrage geleverd kan worden. Het Werkptein gaat hier actief mee om en heeft als
doetstetling om binnen het gehele werkgebied maatschappelijke participatie te regeten
voor en groot aantal ctiënten uit deze doelgroep. De invulting daarvan is divers en komt in
een aantal vormen voor, bijvoorbeetd ats vrijwittigerswerk in de wijken en dorpen. ln
Roosendaat zijn o.a. ptaatsingen gereatiseerd in verzorgingshuis de Egelantier ( via Stichting
Conaction ), de openbare tuin bij basisschool het Tatent in Langdonk, de Ruitwinkel en
diverse verenigingen waaronder RKW Roosendaat.

6. Kunt u ons het "Plan van aanpak Openluchttheater Vrouwenhof en omtiggend park" doen
toekomen?



Ons uitgangspunt is dat het plan van de initiatiefnemers is en dat zij ook de regie houden
op de wijze van verspreiding van hun ptan. ln de inspraak tijdens de raadsavond van 30 juni
jongstteden heeft de inspreker namens de initiatiefnemers toegezegd het plan via de griffie
aan de raad te doen toekomen.

7. De metamorfose van het tunnettje tussen de A- en D- bergen Totberg juichen we toe. Gaat
u deze actie nader uitrotten naar meerdere 'Stadsmarkeringen' middets aanpak tunnets en
civieltechnische kunstwerken ats verfraaiing van onze gemeente?

ln augustus 2015 zijn hier ook vragen over beantwoord. Stadsmarkeringen proberen we
zoveet mogetijk toe te passen op stadspoorten die wegens onderhoud aangepakt moeten
worden. Zo wordt deze zomer de Markttunnel verfraaid. Het project zoals omschreven in
de vitatiteitsactie voor het Tolbergtunnettje is een experiment waarbij we lokate
kunstenaars koppelen aan bewoners om een onveilige of een te verbeteren ptek aan te
pakken. Ats dit experiment slaagt, is het college zeker bereid te zoeken naar
mogetijkheden om dit voor meerdere locaties te reatiseren.

8. Hoeveel getd is er nog beschikbaar vanuit de BR Vitate Wijken en Dorpen ats de

gemeenteraad nu € 508.200,- beschikbaar stelt?

het raadsvoorstel is aangegeven resteert daarna nog ongeveer 1,1 mitjoen euro.

Schenk-Dekkers
Wethouder Vitate Wijken en Dorpen



Bijtage 1: Stand van zaken Sta-teams

Sta team Katsdonk: met 18 vrijwiltigers
. Hebben afgelopen 9ó huisbezoeken gedaan, bereiken een aanzientijk aantat

kwetsbare inwoners van Katsdonk

' Begeleiding vanuit opbouwwerker en maatschappelijk werker voor begeleiden
vrijwilligers en indien nodig professioneel oppakken van gesignaleerde
probtematiek

. Hebben 3 trainingen gevotgd (vrijwittigerscottege)
Sta team Burgerhout: groei naar 13 vrijwittigers

. Hebben 85 huisbezoeken gedaan! is nog steeds groeiende

' Begeteiding van opbouwwerker en maatschappelijk werker (zie boven)
. Hebben 3 trainingen gevolgd (vrijwittigerscotlege)

Sta team Centrum: in oprichting, vrijwitligers worden gezocht en gevonden
r "Opereren" waarschijnlijk vanuit leegstaande flat in Benetuxftat
. Start als sta team in september
. Kick-off plannen in oktober

Kortendijk: verkenning, zoeken van vrijwitligers loopt
. Door opbouwwerker
. Uitwerking in tweede hetft van 201ó

Langdonk: integratie met pteintjesaanpak: vrijwiltigers achter de voordeur
. Door opbouwwerker, maatschappetijk werker in samenwerking met ALLEE

wonen en ervaringsdeskundigen GGZ
. Uitwerking in tweede helft van 2016

Kroeven: integratie met pteintjesaanpak: vrijwiltigers achter de voordeur

' Door opbouwwerker, maatschappetijk werker in samenwerking met ALLEE

wonen en ervaringsdeskundigen GGZ
. Uitwerking in tweede hetft van 2016

Westrand: integratie met lopende buurtgesprekken. Nog in ontwikketing.


